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Sjöbolets Sommarstugeförening 
Ordinarie Årsmöte 
Lördagen den 6 juli 2019, klockan 10.00 
 

Plats: Prästängen/Boulebanan 
 

 
 
Dagordning: 
 
1  Öppnande 

  2 Val av ordförande för mötet 
  3 Val av sekreterare för mötet  
  4 Val av två personer att, jämte mötesordförande, justera protokollet  
  5 Fastställande av dagordning  
  6 Upprättade av förteckning över närvarande medlemmar 
  7 Fråga om behörig kallelse har skett 
  8 Styrelsen verksamhets- och årsredovisning 
  9 Revisorernas berättelse 
10 Beslut i fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

 11 Beslut i anledning av föreningens redovisade ekonomiska resultat 
12 Val av styrelseledamöter och suppleanter 

a) val av styrelseledamot för två år 
b) val av styrelseledamot för två år 
c) val av styrelseledamot för två år 
d) fyllnadsval av styrelseledamot för ett år 

13 Val av två revisorer samt en suppleant för ett år 
14 Val av valberedning 
15 Val av vägombud  
16 Val av fritids- och nöjeskommitté 
17 Val av bad- och bryggansvariga 
18 Fastställande av årsavgift inför kommande år.  

Styrelsen föreslår att årsavgiften om 1000 kronor bibehålls 

19 Behandling av inkomna motioner/förslag  
Inga motioner har inkommit till styrelsen. 

20 Mötet avslutas 
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SJÖBOLETS 

SOMMARSTUGEFÖRENING 
Verksamhetsberättelse, ekonomisk redovisning för 2018-2019 samt 

budget och verksamhetsplan för 2019-2020. 
 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Roger Karlsson  
Ordförande  

Elisabeth Granberg  
Kassör  

Thorleif Aiff  
Sekreterare 

Anneli Nilsson 
Ledamot  

Christian Dahl 
 Ledamot 

Gunnar Hägg  
Ledamot 

Allan Almevad  
Suppleant 

Stefan Johansson  
Suppleant 

Christina Hammenfors 
Suppleant 
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Verksamhetsberättelse 2018-06-01--2019-05-30 

Ännu ett år, möjligen med den varmaste sommaren någonsin, har förflutit i Sjöbolets 

sommarstugeförening. I denna berättelse redogör styrelsen för den i föreningen under året 

genomförda verksamheten.  

 

Även om huvuddelen av fastigheterna fortfarande är sommarboenden så växer antalet 

fastboende i området. Området har under året som passerat utvecklats på flera sätt, bland 

annat genom att stugor renoverats eller bytts ut mot nybyggda hus, fiber har dragits i 

området och installerats i huvuddelen av fastigheterna och vattenföreningen har ersatt 

vattnet från Källorna med kommunalt vatten.  Vi konstaterar att fler väljer att bosätta sig 

permanent i området och att Tibro kommun satsar på tillväxt i denna del av kommunen. 

Tibro kommuns plan för bostadsområde på ängen/åkern längs med Örlenvägen1 nedanför 

vårt område har vunnit laga kraft och projektering planeras att påbörjas kommande år. 

   

Vissa saker har dock varit sig likt såsom att vårt vackra stugområde har fyllts av oss 

medlemmar med släkt och vänner, de gemensamma aktiviteterna såsom arbetsdagar, 

årsmöte och andra arrangemang samlar dock fortfarande en begränsad skara av våra 

medlemmar. Ett antal medlemmar drar ett extra lass genom att frivilligt sköta ytor som kan 

anses vara gemensamma ytor såsom gräsytor i området och vid badplatsen. Ett stort tack till 

Allan, Christer och Morgan med flera. 

 

Glädjande är att midsommarfirandet fortsätter att växa sig starkare och blir mer och mer 

välbesökt från år till år.  

 

Förtroendevalda 

Styrelsen har under året varit konstituerad enligt följande: 

Ordförande: Roger Karlsson 
Kassör: Elisabeth Granberg 
Sekreterare: Thorleif Aiff 
Ledamot:  Christian Dahl 
Ledamot: Gunnar Hägg 
Ledamot:  Anneli Nilsson 
Suppleant: Christina Hammenfors 
Suppleant: Allan Almevad 
Suppleant: Stefan Johansson 
 
Revisorer har varit Sten Johannesson och Gunnar Stridsborg. Suppleanter till dessa har varit 
Inger Wedholm och Magnus Andersson. 
 
Valberedningen har under året bestått av Maria Gustavsson och Ulla-Maj Gustavsson varav 
Maria varit sammankallande. 
 

                                                           
1 https://www.tibro.se/globalassets/b.-dokumentkatalog-for-tibro.se/03.-byggnation-boende-och-
miljoskydd/detaljplaner/ransbergs-prastbol-224/pgbs_sjobolet_okt-2017.pdf  
 

https://www.tibro.se/globalassets/b.-dokumentkatalog-for-tibro.se/03.-byggnation-boende-och-miljoskydd/detaljplaner/ransbergs-prastbol-224/pgbs_sjobolet_okt-2017.pdf
https://www.tibro.se/globalassets/b.-dokumentkatalog-for-tibro.se/03.-byggnation-boende-och-miljoskydd/detaljplaner/ransbergs-prastbol-224/pgbs_sjobolet_okt-2017.pdf
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Vägkommittén har under året bestått av: 
Vägombud Anhaltsvägen:  Gunnar Larsson 
   Thorleif Aiff 
Vägombud Sjöbolsvägen  Henrik Thilander  

Claes Leijon  
Vägombud Perstorpsvägen: Bo Dahlenborg och Magnus Andersson 
Vägombud Backvägen:  Stefan Johansson   

Sten Johannesson  
Vägombud Nylyckevägen:  Lars Ek  
Övre vägen:   Morgan Gustavsson 
   Ulf Lagerblad 
 
Vägansvarig i styrelsen och sammankallande i vägkommittén har varit Christian Dahl. 

Sysslorna har dock skötts utan att några möten behövt genomföras.   

 
Bad- och bryggansvariga kunde dessvärre inte väljas vid årsmötet. Badplatsansvarig i 
styrelsen har varit Gunnar Hägg. 
 
Nöjeskommittén har under året bestått av Christina Hammenfors (sammankallande) och 
Maria Krantz, Ulla-Maj Gustafsson, Ingalill Dahlström och Anneli Nilsson.  Kommittén har 
genomfört ett antal möten syftande till att planera och organisera de förenings-
gemensamma sammankomster som genomförts i föreningen.  
 
Redovisning medlemmar och medlemsavgifter 

69 hushåll har valt att vara medlemmar i föreningen. Tre av dessa bor normalt utomlands.  

 

Medlemsavgiften var liksom föregående år 1000 kronor. Betalningsdisciplinen har blivit 

bättre i kombination med att kassören varit lyckosam i sin jakt på medlemsavgifter och vid 

räkenskapsårets slut saknades endast ett fåtal medlemsavgifter. Dock krävs fortfarande en 

hel del arbete med påminnelser av kassören.  

 

Tre fastigheter har bytt ägare under verksamhetsåret.  

 

Styrelsemöten: 

Styrelsen har genomfört fyra (4) protokollförda möten under verksamhetsåret. 

 

Årsmöte avhandlande föregående års verksamhet och räkenskaper avhölls den 8 juli och 

samlade ca 35 personer från 24 av föreningens medlemsfastigheter. 

 

Arbetsdagar och skötsel av gemensamma/allmänna ytor: 

Två arbetsdagar har genomförts under våren 2019. Höstens arbetsdag blev tyvärr inställd 

med kort varsel på grund av sent uppkommet förhinder hos ansvariga styrelsemedlemmar 

och utebliven möjlighet att överlämna ansvar och uppgift att samordna arbetet.  

 

Vid arbetsdagen våren 2019 var fokus för arbetet, enligt föreningens rutiner, vegetation i 

området, vägbrunnar samt förberedelse badplats och brygga inför iläggning. Vid andra 
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arbetsdagen genomfördes lagning/komplettering samt iläggning av brygga samt 

iordningställande av badplats. Tyvärr har vi ännu inte lyckat implementera det system med 

roteansvar inom området som initierades under 2015 varvid en del ”rutinarbeten” också fick 

hanteras vid arbetsdagarna.  

 

Regelbunden skötsel av allmänna områden har hanterats genom att närboende tagit ansvar 

för mark angränsande till egen tomt samt att några individer tagit ett extra ansvar för större 

och lite avsides belägna. Ett stort tack till dessa personer för deras insatser!  

 

Badplatsen: 
Någon ny badbrygga har inte kommit till stånd med främsta motivet att styrelsen i nuläget 
inte anser att det är värt den investeringen innan vi vet resultatet av kommunens planer för 
det nybyggda området i anslutning till vår strandremsa. Styrelsen vidmakthåller också sin 
uppfattning att det bör räcka med en brygga längs de 25 meter strandlinje föreningen 
disponerar och vi har fortfarande dessvärre inte lyckats nå en överenskommelse med 
båtföreningen om att ordna med en gemensam brygga för såväl båtar som badande.  
Ytterligare sand till stranden har köpts in.  
 

Vägkommittén och dess ansvariga har vidmakthållit vägarna genom kontakt med 

entreprenörer, utsättning och insamling av snökäppar och även handgripligen medelst 

skottkärra och skyffel se till att fylla gropar i vägarna innan de växer sig för stora. Ett stort 

tack även till er! Vägarna iordningställdes efter fibernedläggning och är i huvudsak bra. 

Ytlagret kommer att kompletteras årligen fortsättningsvis. 

 

Nöjeskommittén har även i år arbetat hårt och för att skapa trivsel och kontakt mellan oss 

som vistas i området. 

  

Valborgsmässofirande: 

Årets planerade Valborgsmässofirande ställdes in då folk att arrangera det saknades i 

området. Detta visade sig dock, med facit i hand kanske inte göra så mycket då himlen var 

vidöppen och marken blöt under kvällen. 

 

Midsommarfirande:  

Midsommarfirandet på Prästängen var även i år mycket lyckat. Ett stort antal besökare, 

möjligen rekord, klädde och dansade runt stången, prövade lyckan i nöjesstånden och 

lotterierna och fikade i gröngräset! Vädrets makter var med oss och gav en fantastisk 

inramning till det fina arrangemanget. Ett stort tack till alla som bidrog på olika sätt till 

ytterligare en fantastisk midsommar! 

 

Boulekvällar 

Det glada och aktiva boulegänget har hållit igång på onsdagar och dessutom varit ute och 

gästspelat mot andra boulegäng i närområdet. 

 

Quiz-kväll arrangerades och deltagarna uppskattade den mycket. En uppföljning till denna 

kommer troligen arrangeras även sommaren 2019.  
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Övrigt: 

Kommunikation inom föreningen 

För att förbättra möjligheterna för styrelsen att kommunicera till medlemmarna och 

medlemmarnas kommunikation sinsemellan har ett antal olika alternativ översetts. Styrelsen 

har valt att gå vidare med några åtgärder: 

- En FACEBOOK-grupp har skapats. 

https://www.facebook.com/groups/2420378938000208/ För att hitta den sök efter 

gruppen Sjöbolets sommarstugeförening på Facebook. Här kommer ni på sikt kunna 

hitta såväl information om arrangemang som dokument relaterade till föreningen 

som kunna kommunicera med andra stugägare i området. 

 
- Styrelsen överser också möjligheten till en hemsida/smartphone-applikation som ska 

fungera på liknande sätt som fb-gruppen. Vi tittar nu på några olika lösningar och ber 

att få återkomma då vi ”hittat rätt” i detta avseende. 

 

GDPR: 

En lag inom EU rörande personuppgifter fick under 2018 inverkan på hur föreningar och 

företag hanterar personuppgifter och vad de används till samt att alla medlemmar behöver 

informeras om ovanstående. I Sjöbolets sommarstugeförening delgav styrelsen sina 

medlemmar via mail den 25 maj 2018 följande information; 

Sjöbolets sommarstugeförening: 

Med anledning av GDPR vill styrelsen uppmärksamma medlemmarna på att vi i föreningen 
har upprättat en medlemsförteckning. Denna lista, med namn, fast adress, sommaradress, 
telefon och e-postadress har enbart styrelsen tillgång till. Vi använder data i medlemslistan 
för att per mail kunna kommunicera med och informera medlemmarna i ärenden som är 
gemensamma. 
Vi håller listan uppdaterad och raderar medlemmar när de säljer sin fastighet och flyttar. 
Den som inte vill finnas med på listan har rätt att bli raderad.  
Kontakta i så fall styrelsen. 
 
 
Information om hur styrelsen hanterar medlemmarnas personuppgifter 
GDPR, den nya dataskyddsförordningen börjar gälla den 25 maj. Denna är särskilt viktig för 
myndigheter och företag men alla som upprättar medlemsregister berörs. I denna korta film från 
SKL, https://www.youtube.com/watch?v=Oba-E3B2ebo&feature=youtu.be, förklaras vad GDPR 
handlar om.  

https://www.facebook.com/groups/2420378938000208/
https://www.youtube.com/watch?v=Oba-E3B2ebo&feature=youtu.be
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    Kassarapport Sjöbolets sommarstugeförening  1/6 2018- 31/5 2019 

Nedan följer det ekonomiska resultatet av föreningens verksamhet. 

Resultaträkning 2018-06-01- 2019-05-31 sek 

Intäkter    Utgifter 

Medlemsavgifter               61 750 kr  bankgiroavgifter  763,50 kr 

Vägbidrag                       3 623 kr  vägskötsel sommartid 3 062 kr 

Ers.återställande av vägar 20 962 kr  snöröjning        7 208,75 kr 

Summa intäkter:            86 335 kr  återställande av vägar        20 865    kr          

                                                                                       Skötsel övriga områden      727   kr 

Försäkring förråd     900  kr 

Sv diabetesförb minnesgåva  200 kr

 Summa utgifter: 33 726,25kr 

Årets resultat:  52 608.75 kr          

Styrelsens kommentar: 

Det finns inte något syfte med att föreningen skall göra resultat av denna kaliber. Anledningen 

till resultatet är främst att medel ej nyttjats till investering i brygga då men även att Tibro 

kommun tog kostnaden för återställande av vägar efter fibergrävning i området samt att en del 

kostnader för vägar som hamnade på kommande vht-år då åtgärderna genomfördes sent.  

Styrelsens förslag är att årets överskott överförs till kommande års verksamhet samt fonderas 

för eventuellt framtida behov.    

                      

Balansräkning per 2019-05-31  

Ingående balans   utgående balans  

Kassa      131kr kassa                         131  

Plusgiro 199 143,62kr plusgiro  251 752,37 

Sparkonto     41 161,12 sparkonto    41 161,12 

Årets resultat                      52 608, 75   293 044,49 

                    293 044,49 

 

 

Västerås 2019-05-31     

Elisabeth Granberg     (Kassör) 
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Styrelsens förslag på föreningens verksamhetsplan för året 190601-200530 

Styrelsen föreslår följande verksamhetsplan 

Arbetsdagar:  

o Arbetsdag hösten 2019: lördagen den 5/10 

o Arbetsdagar våren 2020 (en eller två arbetsdagar samt (om endast en dag) val 

av tidpunkt beror på arbetsuppgifter):  

 lördag, 23/5 (Kristi himmelsfärd) 

 söndag 31/5 (pingsthelgen)  

Arrangemang:  

o 20/6, Midsommarfirande 

o 4/7, Årsmöte 

o Quiz-kväll  

o 30/4, Valborgsmässofirande. 

 

Övrigt:  

Förslag på och initiativ till aktiviteter och verksamhet tas tacksamt emot av styrelse och 

nöjeskommitté. Kontakta Christina på Sjöbolsvägen 8 om du har idéer. 
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Styrelsens förslag på budget för verksamhetsåret 190601-200530 

 

Inkomster: 

Medlemsavgifter      58 000 kr 

Vägbidrag         3 800 kr 

Totalt:       61 800 kr 

 

Utgifter: 

Underhåll vägar           30 000 kr  

Skötsel av gemensamma områden, inventarier mm    15 000 kr  

Försäkringar                  900 kr  

Badplatsen           10 000 kr     

Fika arbetsdagar               5 000 kr     

Administrativa kostnader               1 500kr  

Sociala aktiviteter inom föreningen       5 000 kr   

Totalt             67 400kr 

 

 

 

 

 

 

Budgeterat resultat för kommande verksamhetsår: -5 600 kr 

Styrelsen föreslår att budgeterat underskott täcks av tidigare upparbetat kapital.  

 


